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Vorige week dinsdag is in het kader van de plannen omtrent Natura 2000 op 
Lauwersoog een voorlichtingsavond gehouden. Een van de voorgestelde maatregelen is 
het tijdelijk verhogen van het waterpeil in het Lauwersmeergebied met c.a. 40 cm. 
 
De VVD fractie heeft hier de volgende vragen over: 
 

 Is het college bekend met deze plannen? 

 Heeft het college inspraak gehad in deze plannen? 

 Heeft het college overleg gehad met de inwoners van Lauwersoog over deze 
plannen en de gevolgen die dit heeft voor hun huizen en woongenot? 

 Heeft het college overleg gehad met LTO De Marne over dit plan en de gevolgen 
die dit plan kan hebben voor de landbouw? 

 Heeft het college onderzoek gedaan, of heeft het college zich laten voorlichten, 
naar de gevolgen die dit plan kan hebben voor de veiligheid in onze gemeente? 

 Waarom was het college niet op deze voorlichtingsavond aanwezig? 
 

 
Namens de VVD fractie, 
 
 
J.P. van der Vis 
A.A. Waal-van Seijen 
F.P. van der Zee    


